

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT2979984

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
MEDIGENE AG	09/06/2012
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	MEDIGENE AG
Street Address:	LOCHHAMER STR. 11
Internal Address:	PLANEgg
City:	MARTINSRIED
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	82152
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	14045019
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(703)391-2901
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	703-391-2900
Email:	ptonotices@marburylaw.com
Correspondent Name:	THE MARBURY LAW GROUP, PLLC
Address Line 1:	11800 SUNRISE VALLEY DRIVE
Address Line 2:	15TH FLOOR
Address Line 4:	RESTON, VIRGINIA 20191
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	8167-108DVC
NAME OF SUBMITTER:	LINDA KENAH
SIGNATURE:	/Linda Kenah/
DATE SIGNED:	08/13/2014
Total Attachments: 6	
source=8167_108DVC_Medigene_name_change#page1.tif	
source=8167_108DVC_Medigene_name_change#page2.tif	
source=8167_108DVC_Medigene_name_change#page3.tif	
source=8167_108DVC_Medigene_name_change#page4.tif	
source=8167_108DVC_Medigene_name_change#page5.tif	

PATENT

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnisse	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) <u>MediGene Aktiengesellschaft Gesellschaft für molekularbiologische Kardiologie und Onkologie</u> b) Planegg, Ortsteil Martinsried, Landkreis München c) <u>Erforschung und Entwicklung von Therapeutika und Diagnostika unter Verwendung von insbesondere molekularbiologischen Technologien, insbesondere in den Bereichen von Herz, Krebs und Viruserkrankungen und Vermarktung der entwickelten Produkte.</u>	11.103.353,00 EUR	a) Ist nur ein Vorstandsmitglied bestellt, so vertritt es die Gesellschaft allein. Sind mehrere Vorstandsmitglieder bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Vorstandsmitglieder oder durch ein Vorstandsmitglied gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) <u>Vorstand:</u> <u>Dr. Holmrich, Peter, Diplom-Biologe, Todtenweis-Sand</u> <u>einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen</u> <u>Vorstand:</u> <u>Dr. Holdack, Johanna, Finning, *26.05.1951</u>		a) Aktiengesellschaft Satzung vom 26.11.1996 zuletzt geändert am 23.05.2001 b) Entstanden durch Umwandlung der "Medigene Gesellschaft für molekularbiologische Diagnostik, Therapie und Technologie mbH" mit dem Sitz in Martinsried (AG München, HRB 106021) gemäß Beschluss der Gesellschafterversammlung vom 26. November 1996, wobei auch die Satzung neu festgesetzt wurde. <u>Der Vorstand ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 27.07.1999 ermächtigt, das Grundkapital bis zum 30.06.2000 um insgesamt bis zu 19.250,- EUR zu erhöhen (genehmigtes Kapital 1999/I).</u> <u>Der Vorstand ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 15.05.2000 ermächtigt, das Grundkapital bis zum 31. März 2005 mit Zustimmung des Aufsichtsrats einmalig oder mehrmals um bis zu insgesamt 2.303.369,00 Euro gegen Bar- oder Sacheinlage zu erhöhen. Das Bezugsrecht der Aktionäre ist ausgeschlossen (genehmigtes Kapital 2000/II).</u> <u>Der Vorstand ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 23.05.2001 ermächtigt, mit Zustimmung des Aufsichtsrats das Grundkapital bis zum 30.04.2006 gegen Bar- oder Sacheinlage um insgesamt bis zu 2.800.000,00 EUR zu erhöhen und das Bezugsrecht teilweise auszuschließen (genehmigtes Kapital 2001/III).</u> Durch Beschluss der Hauptversammlung vom 30. Juli 1997 und infolge Kapitalerhöhung und Währungsumstellung ist das Grundkapital um 342.435,00 EUR bedingt erhöht (bedingtes Kapital 1997/I). Durch Beschluss der Hauptversammlung vom 28.07.1998 und infolge Kapitalerhöhung und Währungsumstellung ist das Grundkapital um weitere 150.156,00 EUR bedingt erhöht (bedingtes Kapital 1998/II). Durch Beschlüsse der Hauptversammlung vom 15.05.2000 und infolge Kapitalerhöhung und Währungsumstellung ist das Grundkapital um 125,00 EUR bedingt erhöht (bedingtes Kapital 2000/III). Durch Beschluss der Hauptversammlung vom 15. Mai 2000 ist das Grundkapital um 13.770,00 EUR bedingt erhöht	a) 11.12.2001 Wickop b) Tag der ersten Eintragung: 04.03.1997. Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Satzung Bl. 248 So.

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnisse	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
					Von Amts wegen berichtigt: Das Grundkapital der Gesellschaft ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 10.07.2012 um 2.400.000,00 EUR bedingt erhöht (Bedingtes Kapital 2012/XXIII). Das Bedingte Kapital dient ausschließlich der Gewährung neuer Aktien an die Inhaber von Optionsrechten, die gemäß dem Ermächtigungsbeschluss der Hauptversammlung vom 10.07.2012 unter Tagesordnungspunkt 7 b) durch die MediGene AG oder durch Gesellschaften, an denen die MediGene AG unmittelbar oder mittelbar mehrheitlich beteiligt ist, ausgegeben werden. Von Amts wegen berichtigt: Das Grundkapital der Gesellschaft ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 10.07.2012 um 11.000.000,00 EUR bedingt erhöht (Bedingtes Kapital 2012/XXII). Das Bedingte Kapital dient ausschließlich der Gewährung neuer Aktien an die Inhaber von Wandlungs- und Optionsrechten, die gemäß dem Ermächtigungsbeschluss der Hauptversammlung vom 10.07.2012 unter Tagesordnungspunkt 6 b) durch die MediGene AG oder durch Gesellschaften, an denen die MediGene AG unmittelbar oder mittelbar mehrheitlich beteiligt ist, ausgegeben werden.	22.03.2012 Schnitzel
62	a) Medigene AG		b) Personendaten geändert, nun: Vorstand: Christ, Arnd, Krailing, *26.05.1966		a) Der Aufsichtsrat hat mit Beschluss vom 30.07.2012 hat die Änderung des § 1 (Firma, Schreibweise) der Satzung beschlossen. b) Von Amts wegen berichtigt: Das Grundkapital der Gesellschaft ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 10.07.2012 um 2.400.000,00 EUR bedingt erhöht (Bedingtes Kapital 2012/XXII). Das Bedingte Kapital dient ausschließlich der Gewährung neuer Aktien an die Inhaber von Optionsrechten, die gemäß dem Ermächtigungsbeschluss der Hauptversammlung vom 10.07.2012 unter Tagesordnungspunkt 7 b) durch die MediGene AG ausgegeben werden.	a) 05.09.2012 Schnitzel

Company register B of the Munich district court

Retrieved 06.09.2012 08:57

Number of the company: HRB 115761

Registration number	a) Firm b) Place of business, fixed establishment, company address, authorised beneficiaries, branches c) Purpose of the company	Stock or share capital	a) General representation rules b) Board, management body, leading company directors, personally liable partners, managers, authorized representatives and delegating representation	Procurator	a) Legal form, beginning, statutes or company agreements b) Other legal relationships	a) Date of registration b) Comments
1	2	3	4	5	6	7
	a) <u>MediGene Stock Company Society for molecular biological cardiology and oncology.</u> b) Planegg, Martinsried area, Munich county. c) <u>Research and development of therapeutics and diagnostics particularly for use in molecular biological technologies, in particular in the areas of heart, cancer and virus illnesses and the commercialization of</u>	<u>11.103.353</u> <u>EURO</u>	a) If one board member is appointed, he alone represents the company. If several board members are appointed, then the company will be represented by two board members or jointly by one board member and a procurator. b) <u>Chairman:</u> <u>Dr. Peter Heinrich, Diploma in Biology, Todtenweissand, sole representative, vested with authority on behalf of the company to complete third party representation.</u> <u>Chairman:</u> <u>Dr. Johanna Holldack, Finning,</u> <u>26/05/1951</u>		a) Stock Company. Statute of 26.11.1996 last changed on 23.05.2001. b) The company originated from conversion of "Medigene Society for molecular biological diagnostics, therapies and technology with limited liability" headquartered in Martinsried (AG Munich, HRB 106021) according to the decision of the shareholder's meeting of 26.November 1996, whereby the statute was newly established. <u>The chairman is authorized to increase the share capital in total up to around 19.250 Euro up to the 30.06.2000 from the decision of the shareholder's meeting of 27.07.1999 (approved capital 1999/I).</u>	a) 11.12.2001 Wickop b) Date of first registration: 04.03.1997. This page has been rewritten to be continued in computer format and hence to replace the previously registered letter. Statute Bl. 248 So.

	<u>the developed products.</u>			<u>The chairman is authorized to increase the share capital in total up to around 2.303.369 Euro, once or repeatedly and with approval of the board, through cash or contributions in kind, up to the 31.March 2005, from the decision of the shareholder's meeting of 15.05.2000. The subscription right of shareholders is excluded (approved capital 2000/II).</u> <u>The chairman is authorized to increase the share capital in total up to around 2.800.000 Euro, with approval of the board, through cash or contributions in kind up to 30.April 2006, from the decision of the shareholder's meeting of 23.05.2001 and to partially exclude the subscription right of shareholders (approved capital 2001/III).</u> The share capital is conditionally increased to around 342,435 Euro from the decision of the shareholder's meeting of 30.July.1997 and due to a capital increase and a currency conversion (conditional capital 1997/I). The share capital is conditionally increased further to around 150,156 Euro from the decision of the shareholder's meeting of 28.07.1998 and due to a capital increase and a currency conversion (conditional capital 1998/II). The share capital is conditionally increased to around 125,000 Euro from the decisions of the shareholder's meeting of 15.05.2000 and due to a capital increase and a currency conversion (conditional capital 2000/III).	
--	--------------------------------	--	--	--	--

				The share capital is conditionally increased to around 13,770 Euro from the decision of the shareholder's meeting of 15.May 2000. <u>Amended by the office:</u> <u>The share capital of the company is conditionally increased to around 2,400,000 Euro from the decision of the shareholder's meeting of 10.07.2012. (conditional capital 2012/XXIII). The conditional capital serves exclusively for the granting of new shares for holders with option rights, which are to be issued, according to the approved decision of the shareholder's meeting of 10.07.2012 under agenda item 7 b), through MediGene Stock Company or companies which are mostly directly or indirectly involved with MediGene Stock Company.</u> Amended by the office: The share capital of the company is conditionally increased to around 11,000,000 Euro from the decision of the shareholder's meeting of 10.07.2012. (conditional capital 2012/XXII). The conditional capital serves exclusively for the granting of new shares for holders with conversion and option rights, which are to be issued, according to the approved decision of the shareholder's meeting of 10.07.2012 under agenda item 6 b), through MediGene Stock Company or companies which are mostly directly or indirectly involved with MediGene Stock Company.	22.08.2012 Schinzel
--	--	--	--	---	---------------------------------

62	a) Medigene Stock Company		b) Personal information changed, now. Chairperson: Amd Christ, Krailling, *26.05.1966		a) The board decided to change Article 1 (Company, in writing) of the statute with the decision of 30.07.2012. b) Amended by the office: The share capital of the company is conditionally increased to around 2,400,000 Euro from the decision of the shareholder's meeting of 10.07.2012. (conditional capital 2012/XXIII). The conditional capital serves exclusively for the granting of new shares for holders with option rights, which are to be issued, according to the approved decision of the shareholder's meeting of 10.07.2012 under agenda item 7 b), through MediGene Stock Company.	a) 05.09.2012 Schinzel
----	---------------------------------	--	--	--	--	------------------------------